

To: Respected Players,

Circular No. (5) – 2025

**SUB: Updating the TE-PIN System for Players** 



## تعميم رقم (5) لسنة 2025

## الموضوع: تحديث نظام الرقم الوطني للاعبين

السادة / اللاعبين المحترمين

تحية طيبة،

نود إعلامكم بانه نظام الرقم الوطني للاعبين قد تم تعديله عند التسجيل لأول مرة من خلال الموقع الإلكتروني وأصبح كما يلي:

- 1. التسجيل مجانا لجميع اللاعبين ويمكنهم الحصول على رقم وطني.
- 2. عند رغبة اللاعب بالمشاركة في بطولات الاتحاد أو الاستفادة من امتيازات الموقع الإلكتروني يجب تفعلي الرقم الوطنى وذلك عن طريق إجراء عملية الدفع.
- 3. عند دفع رسوم الاشتراك السنوية، يحصل اللاعب على اشتراك صالح لمدة سنة ميلادية من تاريخ الدفع. ويشمل هذا الإجراء عند تجديد الرقم الوطني لكل اللاعبين.

لذا نأمل من جميع اللاعبين غير المسجلين المبادرة الى التسجيل بالموقع الإلكتروني ليكونوا على اطلاع كامل بكل ما يجري من فعاليات ومسابقات ينظمها اتحاد التنس بالتعاون مع الأكاديميات المسجلة بالدولة ونأمل أيضا من السادة مدراء ومدربي الأكاديميات من حث اللاعبين على التسجيل تحت مسمى أكاديمياتهم والذي سوف ينعكس مستقبلا على تصنيف الأكاديمية في الدولة.

Greetings.

We would like to inform you that the TE-PIN System for Players has been modified upon new registration and is now as follows:

- 1. Registration is free for all players, and they can obtain a TE-PIN.
- If a player wishes to participate in Federation tournaments or benefit from the website's privileges, they must activate their TE-PIN by completing the payment process.
- Upon payment of the annual subscription fee, the player receives a valid membership for one calendar year from the date of payment. This includes the renewal of TE-PIN for all players.

We therefore hope that all unregistered players will register on the website to stay fully informed of all the events and competitions organized by the Tennis Federation in cooperation with affiliated academies in the country. We also hope that the directors and coaches of the academies will encourage players to register under their academy's name, which will be reflected in the future rankings of the academies in the country.

Best Regards

وتقبلوا خالص تحياتنا

Naser Al Marzouqi

**General Secretary** 

أتدام الإمارات للتنس UAE TENNIS FORERATION

ناصر المرزوقي الأمين العام

التاريخ: Date: 2025/07/17

T: +971 4 2660744: a
F: +971 4 2660944: b